
Rada Miejska w Kluczborku 

Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr V 

Sesja w dniu 18 września 2024 r. Obrady rozpoczęto 18 września 2024 o godz. 14:30, 

a zakończono o godz. 16:50 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 

2. Kryspin Cieplik 

3. Mateusz Dybka 

4. Ewa Felusiak 

5. Henryk Fraszek 

6. Marek Gąszczak 

7. Janusz Kallus 

8. Jan Kałuża 

9. Stanisław Konarski 

10. Andrzej Konwiński 

11. Andrzej Kosmala 

12. Anna Król 

13. Kamilla Kuźmicka 

14. Adam Michalewski 

15. Dariusz Morawiec 

16. Anna Poloczek 

17. Piotr Rewienko 

18. Piotr Sitnik 

19. Adam Sokołowski 

20. Adam Szmigiel  

21. Marek Wojna 

1. Sprawy porządkowo-organizacyjne:  

W sesji udział wzięli: Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, I Zastępca Burmistrza 

Miasta Kluczborka Roman Kamiński, Sekretarz Gminy Maciej Tomaszczyk, Skarbnik Gminy 

Piotr Lewald, Sołtys wsi Maciejów wraz z Radą Sołecką, przedstawiciele firmy FAMAK S.A. 

oraz mieszkańcy Kluczborka. 

 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał. 

Przewodniczący Rady Piotr Sitnik otworzył obrady sesji, powitał radnych i przybyłych gości. 

Przewodniczący obrad poinformował, że na sali obecnych jest 20 radnych, zatem 

podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

 



b) Ustalenie porządku obrad, 

Na wniosek Burmistrza głosowano za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Głuchołazy z przeznaczeniem na usuwanie skutków katastrofalnej 

powodzi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie porządku obrad,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

c) Przyjęcie protokołu z sesji nr IV z dnia 28.08.2024 r., 

Bez uwag przyjęto protokół z sesji IV/24 z dnia 28.08.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z sesji nr IV z dnia 28.08.2024 r.,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

d) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach między sesjami. 

W dniu 11 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu  

i Turystyki.  

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał, wnioski do budżetu na 2025 r.  

oraz działalność kulturalna w Centrum Kultury w Kluczborku.  

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Naczelnik 

Wydziału Funduszy Zewnętrznych.  

W dniu 18 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu  

i Turystyki.  

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz 

Miasta oraz Pierwszy Zastępca Burmistrza.  

W dniu 11 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz wnioski do budżetu na 2025 r.  

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Naczelnik 

Wydziału Funduszy Zewnętrznych.  

W dniu 18 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz 

Miasta oraz Pierwszy Zastępca Burmistrza.  

W dniu 12 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska.  

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz przegląd dróg gminnych na wsiach.  

W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, Pracownik Wydziału Gospodarki 

Miejskiej oraz Prezes Wodociągów i Kanalizacji „HYDROKOM” Sp. z o.o. w Kluczborku.  



W dniu 18 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska.  

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał.  

W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta oraz Pierwszy Zastępca Burmistrza.  

W dniu 16 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna.  

Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta  

oraz kontrola działalności w Centrum Aktywności Lokalnej.  

W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta.  

W dniu 13 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

i Gospodarki Miejskiej.  

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał.  

W posiedzeniu uczestniczył Pierwszy Zastępca Burmistrza.  

W dniu 18 września 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

i Gospodarki Miejskiej.  

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał.  

W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta oraz Pierwszy Zastępca Burmistrza. 

 

2. Podziękowanie dla Sołectw za przeprowadzenie dożynek. 

Przewodniczący Piotr Sitnik poprosił Burmistrza Miasta o wręczenie podziękowań i kilka 

słów. Burmistrz wyraził wdzięczność niedużemu sołectwu Maciejów ze pięknie 

przygotowane dożynki, podziękował, że wszyscy mogli wspólnie, miło spędzić czas  

i podsumować rolniczy rok. Przewodniczący także w imieniu Rady Miejskiej dziękował za 

gościnę i wyraził podziw przygotowaniom, które jako sołectwo zrealizowali. 

Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady złożyli, na ręce sołtysa i rady sołeckiej gratulacje 

dla Sołectwa Maciejów, życząc powodzenia w dalszej działalności. 

 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący przekazał informację, że od ostatniej sesji wpłynęły 2 interpelacje –  

od radnego Kryspina Cieplika i od radnego Mateusza Dybki. Poinformował również,  

że interpelacje i zapytania, jak i odpowiedzi na nie trafiają do radnego składającego 

interpelację oraz publikowane są w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Odczytanie opinii przez Przewodniczących Komisji. 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki  

Na posiedzeniu w dniu 11 oraz 18 września 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Konwiński 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych  

Na posiedzeniu w dniu 11 oraz 18 września 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

Przewodniczący Komisji Jan Kałuża 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej  



i Ochrony Środowiska  

Na posiedzeniu w dniu 12 oraz 18 września 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Felusiak 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej  

Na posiedzeniu w dniu 13 oraz 18 września 2024 r. analizując materiały na sesję Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Henryk Fraszek 

 

1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w oddziale 

żłobkowym Publicznego Przedszkola Nr 7 z Oddziałami Żłobkowymi w Kluczborku  

oraz sposobu obniżania opłaty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w oddziale 

żłobkowym Publicznego Przedszkola Nr 7 z Oddziałami Żłobkowymi w Kluczborku oraz 

sposobu obniżania opłaty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna 

Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna Poloczek, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Kallus 

 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluczbork do 

realizacji projektu "Od maluchów do starszaków- podniesienie jakości edukacji przedszkolnej 

w Gminie Kluczbork". 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluczbork do realizacji 

projektu "Od maluchów do starszaków- podniesienie jakości edukacji przedszkolnej  

w Gminie Kluczbork". 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna 

Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna Poloczek, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 



NIEOBECNI (1) 

Janusz Kallus 

 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/513/18 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wysokości i zasad udzielania oraz rozliczania dotacji 

celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy 

Kluczbork. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/513/18 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wysokości i zasad udzielania oraz rozliczania dotacji 

celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy 

Kluczbork. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna 

Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna Poloczek, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Kallus 

 

4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego  

na drogach gminnych na terenie Gminy Kluczbork. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego  

na drogach gminnych na terenie Gminy Kluczbork. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna 

Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna Poloczek, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Kallus 

 

5) Projekt uchwały w sprawie przejęcia i zaliczenia dróg powiatowych do kategorii dróg 

gminnych. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przejęcia i zaliczenia dróg powiatowych do kategorii dróg 

gminnych.  



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna 

Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna Poloczek, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Kallus 

 

6) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Kluczbork 

do roku 2030. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Kluczbork  

do roku 2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna 

Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna Poloczek, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Kallus 

 

7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głuchołazy  

z przeznaczeniem na usuwanie skutków katastrofalnej powodzi. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Adamski. Przekazał, że Burmistrz Gminy Głuchołazy Paweł 

Szymkowicz prosił o podziękowanie radnym. Burmistrz Głuchołaz wystosował również 

pisma z podziękowaniami. Radny przekazał, że dla Burmistrza Głuchołaz jest to trudny okres, 

ponieważ to jest jego pierwsza kadencja jako Burmistrza i niestety taka wielka katastrofa 

spotkała go jak i całą gminę Głuchołazy. Radny dodał, że to do bardzo dobry gest,  

jaki dzisiaj wykonujemy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głuchołazy  

z przeznaczeniem na usuwanie skutków katastrofalnej powodzi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 



Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna 

Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna Poloczek, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel , Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Kallus 

 

5. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 

Brak pytań w pkt. 3. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami 

a) – opinia komisji rewizyjnej, 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku  

do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 13.08.2024 r.  

do 11.09.2024 r. Na posiedzeniu w dniu 16 września 2024 r. Komisja dokonała analizy 

sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.  

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta w następujących sprawach:  

Zarządzenia  

A - 4 - w sprawie powołania Komisji Konkursowej do wyboru Partnera dla wspólnej 

realizacji projektu w ramach Priorytetu III Fundusze Europejskie na zrównoważony transport 

miejski województwa opolskiego; Działanie 3.1 - Mobilność miejska. Programu 

Regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.  

A - 15 - w sprawie zarządzenia wyborów radnych do Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Kluczborku  

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia  

B – 393 - Umowa Nr GM.272.12.2024.KK , PD TRAKT Sp. z o.o. Sp.k., ul. Matejki 1,  

46-200 Kluczbork, Budowa i przebudowa dróg gminnych na terenie Gmina Kluczbork - 

Budowa drogi ul. Księdza Skorupki w Kluczborku" (około 840 m).  

B – 396 - Umowa GM.272.11.2024.AS, Arkadiusz Sykoś, Radawa, ul. Opolska 85, 46-048 

Zębowice, wykonanie zadania pod nazwą "Kształtowanie przestrzeni publicznej na obszarach 

wiejskich w gminie Kluczbork".  

B – 400 - Umowa Nr GM.272.13.2024.KK, Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe LARIX 

Sp. z o.o. ul. Klonowa 11, 42-700 Lubliniec, wykonanie zadania pod nazwą "Uzupełnienie 

ubytków w drogach gminnych o nawierzchni bitumicznej na terenie Gminy Kluczbork".  

B – 410 - Zamówienie PRO.0543.6.2024.EB, "Dolina Stobrawy" Sp.zo.o. Maciejów 8,  

46-200 Kluczbork, dostawa 23 szt. miodu leśnego 250 g., 27 szt. miodu gryczanego 250g.,  

50 szt. miodu wielokwiatowego.  

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Adamski 

 

b) dyskusja, 

 Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

 



c) przyjęcie sprawozdania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Piotr Sitnik, poinformował, że 28.08.2024 r. wpłynęło pismo z Sołectwa 

Kuniów z prośbą o zmianę przejazdów autobusów PKS. Dokumenty są do wglądu w Biurze 

Rady. 

 

28.08.2024 r. wpłynęło także pismo z Sołectwa Kuniów z prośbą o wybudowanie przystanku 

PKS na drodze gminnej przejętej od GDDKiA w okolicy skrzyżowania z drogą powiatową 

obok sklepu spożywczego Dino. Dokumenty są do wglądu w Biurze Rady. 

 

Następnie Przewodniczący odczytał, że 02.09.2024 wpłynęło pismo z Zarządu Województwa 

Opolskiego. Zarząd Województwa wnosi o zaopiniowanie projektu „Audytu krajobrazowego 

województwa opolskiego” w terminie 30 dni od otrzymania niniejszego pisma. Jest ono także 

do wglądu w Biurze Rady. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący odczytał, że 05.09.2024 wpłynęło pismo ze Starostwa 

Powiatowego w Prudniku, jest to uchwała Rady Powiatu w Prudniku  podjęta w dniu 29 

sierpnia 2024 r. w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowych 

strategicznych dla rozwoju Województwa  Opolskiego i  poł.-zach. Polski . Pismo  jest   

do wglądu w Biurze Rady. 

 

Przewodniczący udzielił głosu Burmistrzowi Jarosławowi Kielarowi, który poinformował 

Radnych, że przed sesją dostał informację, że Gmina Kłodzko, która ucierpiała w powodzi, 

zwróciła się o udostępnienie ośrodka w Bąkowie dla dzieci. Miałyby one w tym miejscu 

zieloną szkołę. Taka zgoda będzie wydana, przez okres, w którym dzieci nie będą mogły 

uczyć się w „swojej” szkole. Burmistrz poinformował, że do dyspozycji dzieci, z trenów 

objętych powodzią jest również Kampus w Kluczborku. 

W tym punkcie głos zabrał również Radny Dariusz Morawiec. Przekazał, że w Kluczborku, 

we współpracy Gminy Kluczbork i Stowarzyszenia Klucz do Rozwoju uruchomiona została 

zbiórka najpotrzebniejszych rzeczy dla powodzian. W tej chwili potrzebne są oprócz 

żywności i wody takie rzeczy jak łopaty, grabie, zmiotki, wiadra, gumowce, rękawice, środki 

czystości, środki dezynfekujące, wszystko to, co może się przydać przy sprzątaniu zalanych 

miejscowości. Dodał, że dzień wcześniej był w Głuchołazach i widział na własne oczy jak 

sytuacja wygląda. Stwierdził, że to jest dramat, ci ludzie naprawdę potrzebują pomocy i jeśli 

ktoś może jeszcze to zachęca do przekazania sprzętów gospodarczych. Podziękował też 

wszystkim wolontariuszom, którzy w Kluczborku pracują dla powodzian, to jest 

Stowarzyszenie Klucz do rozwoju, mieszkańcy naszej gminy, radna Anna Król, Radny 

Mateusz Dybka. Zauważył, że też dużo uchodźców z Ukrainy przynosi dary, przychodzą 



pomagać w segregacji, chcą w ten sposób spłacić swój dług wobec Polski, za udzieloną  

im pomoc. Mówił, że to jest piękne, dziękuje bardzo i prosi o więcej. 

Przewodniczący dodał, że do niego też zgłosił się przedsiębiorca, który zaoferował duży 

samochód, więc mieszkańcy jak najbardziej widzą potrzebę pomocy i angażują  

się w pomoc. Zaznaczył, że jakby ktoś chciał pomóc to może zgłosić się do Urzędu, 

czy do szefowej stowarzyszenia Klucz do Rozwoju. Przekazał, że kolejna sesja planowana 

jest 9 października o godzinie 16:00 i 30 października o godzinie 16:00. 

Przewodniczący zarządził krótką przerwę do godziny 15:00 czekając na przedstawicieli firmy 

Famak S.A. 

PRZERWA 

Przewodniczący Piotr Sitnik wznowił obrady. Powitał przedstawicieli firmy Famak S.A. 

 

8. Spotkanie z firmą Famak S.A. w sprawie inwestycji „Modernizacja kotłowni zakładowej 

Famak S.A. w Kluczborku”. 

Przedstawiciele firmy przekazali informacje dot. inwestycji „Modernizacja kotłowni 

zakładowej Famak S.A. w Kluczborku. Głos zabrali Leszek Zagórski- Prezes Zarządu Famak 

S.A., Profesor Grzegorz Wielgosiński- specjalista w branży termicznego przetwarzania 

odpadów, Krzysztof Haziak- osoba, która przygotowywała wniosek o wydanie 

środowiskowych uwarunkowań dla inwestycji oraz dyrektor operacyjny Famak S.A. -

Krzysztof Jantos. Przedstawili 88 stronnicową prezentację. 

 

Po prezentacji Przewodniczący oddał głos Burmistrzowi Jarosławowi Kielarowi. Burmistrz 

przekazał  informację, że by dana inwestycja powstała to według prawa musi mieć zgodność  

z planem zagospodarowania przestrzennego. Tak się składa, że w gminie Kluczbork działa 

Komisja Urbanistyczna, która opiniuje rzeczy związane z planami, z inwestycjami. Według 

tej Komisji inwestycja, modernizacja kotłowni zakładowej Famak S.A. w Kluczborku jest 

niezgodna z planem zagospodarowania przestrzennego. Ten argument powoduje, że te rzeczy 

o których rozmawiamy, nie mogą być dalej procedowane. Taka opinia będzie decyzją, która 

zostanie przekazana inwestorowi w niedługim czasie. Oczywiście od tej opinii można się 

odwołać. Technologia jest wysoka, parametry są wręcz rewelacyjne dla ochrony środowiska, 

natomiast tak się składa, że podstawowym dokumentem od którego zależy większość decyzji 

jest to zgodność z planem zagospodarowania przestrzennego. Według tej opinii jest 

niezgodność. 

 

W dalszej kolejności odbyła się dyskusja pomiędzy przedstawicielami Famak S.A., radnymi  

i mieszkańcami którzy przybyli na sesję. 

 

9. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Pan Piotr Sitnik zamknął 

obrady V sesji Rady Miejskiej w Kluczborku o godzinie 16:50. 

 



 

 

 

Przewodniczący 

             Rada Miejska w Kluczborku 

                                Piotr Sitnik 

  

 

Przygotował(a): Marzena Walska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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